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P r o t o k ó ł  Nr LVI/2022 
 
Sesji Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim odbytej  w sali konferencyjnej  
Urzędu Miejskiego w dniu 29 czerwca 2022 roku. 
 
Obrady trwały od godz. 1640 do godz. 1725 
 
Podjęto uchwały od Nr 409 do Nr 421. 
  
Stan Rady - 15 
Radni obecni  - 15 
 
Obecni: 
1. Adam Jan Brodowski 
2. Andrzej Dryzelenko 
3. Marek Szczepan Grzmiączka 
4. Andrzej Kabała 
5. Andrzej Kędzierski 
6. Sylwia Kij 
7. Wojciech Roman Korzeniewski 
8. Iwona Łagocka 
9. Dorota Michalak 
10. Tomasz Naumczyk 
11. Marek Jarosław Olszewski 
12. Piotr Pasternak 
13. Krzysztof Przemysław Rosiński 
14. Agnieszka Teresa Serwach 
15. Maciej Zieliński 
 
1. Otwarcie obrad. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  
otworzyła obrady LVI Sesji Rady Miejskiej. Stwierdziła, że na stan 15 radnych  
w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum przy którym może obradować  
i podejmować uchwały Rada Miejska. 
 
W imieniu swoim i radnych chcę powitać Pana Burmistrza, pracowników Urzędu 
Miejskiego i gości zaproszonych - serdecznie witam.  
 
Lista obecności radnych Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim stanowi 
załącznik Nr 1 do protokołu. 
 
2. Zatwierdzenie porządku obrad.  
 
Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Pani Dorota 
Michalak przedstawiła porządek dzienny posiedzenia sesji, a mianowicie: 
 
Projekt porządku obrad przewiduje:       
1. Otwarcie obrad.  
2. Zatwierdzenie porządku obrad.  
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3. Przyjęcie protokołu Nr LV/2022  z poprzedniej sesji.  
4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym.  
5. Dyskusja nad sprawozdaniem Burmistrza.  
6. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia planu „Ponadlokalny 
program rewitalizacji sieci miast Cittaslow w zakresie miasta Lidzbark Warmiński”. 
7. Uchwała w sprawie ustalenia dla dróg miejskich stawek opłat za zajęcie pasa 
drogowego na terenie miasta Lidzbark Warmiński. 
8. Uchwała w sprawie zawarcia Aneksu do porozumienia w celu usprawnienia 
realizacji zadań utrzymania dróg powiatowych na terenie miasta Lidzbark Warmiński 
z dnia 29.04.2022 roku. 
9. Uchwała w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania z Poczekalni i Sali 
Wystawienniczej zrewitalizowanego dawnego dworca kolejowego w Lidzbarku 
Warmińskim. 
10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia 
nieruchomości zabudowanej położonej w Lidzbarku Warmińskim przy ul. Kolejowej 
5a-7. 
11. Uchwała uchylająca Uchwałę Nr XLVI/325/2021 Rady Miejskiej w Lidzbarku 
Warmińskim z dnia 27 października 2021 r. w sprawie darowizny na rzecz Skarbu 
Państwa niezabudowanej działki gruntu stanowiącej własność Gminy Miejskiej 
Lidzbark Warmiński. 
12. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży  
w drodze bezprzetargowej lokalu mieszkalnego, na rzecz jego najemcy. 
13. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały NR XVI/128/07 Rady Miejskiej w Lidzbarku 
Warmińskim z dnia 19 grudnia 2007 roku w sprawie określenia zasad gospodarki 
nieruchomościami.  
14. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy Krzemowej. 
15. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy Wodorowej. 
16. Uchwała w sprawie zamiany nieruchomości będących własnością Gminy 
Miejskiej Lidzbark Warmiński na nieruchomości gruntowe stanowiące własność 
Skarbu Państwa – Państwowe Gospodarstwo Leśne Lasy Państwowe, zarząd 
Nadleśnictwo Wichrowo. 
17. Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 r. 
18. Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lidzbark 
Warmiński na lata 2022–2054. 
19. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2021 r. dla Gminy Miejskiej Lidzbark 
Warmiński. 
20. Interpelacje radnych.  
21. Zapytania radnych. 
22. Wnioski i petycje obywateli. 
23. Zamknięcie obrad.  
 
Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady poddała porządek obrad sesji  
pod głosowanie. 

 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła porządek obrad sesji jednogłośnie  
(za było 15 radnych). 
 
3. Przyjęcie protokołu Nr LV/2022  z poprzedniej sesji.  
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Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół Nr LV/2022 z poprzedniej sesji 
Rady Miejskiej wyłożony był do wglądu. Radni mieli możność  zapoznania się  
z treścią protokołu. W związku z powyższym zapytała się czy są uwagi do treści 
protokołu. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady protokół Nr LV/2022 sesji Rady Miejskiej z dnia  
25 maja 2022 roku poddała pod głosowanie. 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska protokół Nr LV/2022 z dnia  25 maja 2022 roku  
przyjęła jednogłośnie (za było 15 radnych). 
 
4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym.  
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Pani Dorota Michalak 
poinformowała, że radni otrzymali pisemne sprawozdanie z działalności Burmistrza, 
które obejmuje okres od dnia 16 maja 2022 roku do dnia 17 czerwca 2022  roku. 
 
Sprawozdanie z działalności Burmistrza stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 
 
5. Dyskusja nad sprawozdaniem Burmistrza.  
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
6. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia planu 
„Ponadlokalny program rewitalizacji sieci miast Cittaslow w zakresie miasta 
Lidzbark Warmiński”. 
 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu 
uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej 
Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 
Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr 
Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Maciej 
Zieliński. 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 
 
Uchwała Nr LVI/409/2022 Rady Miejskiej w Lidzbarku  Warmińskim  z  dnia   
29 czerwca 2022 r. w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia planu 
„Ponadlokalny program rewitalizacji sieci miast Cittaslow w zakresie miasta 
Lidzbark Warmiński” stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
 
7. Uchwała w sprawie ustalenia dla dróg miejskich stawek opłat za zajęcie pasa 
drogowego na terenie miasta Lidzbark Warmiński. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu 
uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej 
Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 
Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr 
Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Maciej 
Zieliński. 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 
 
Uchwała Nr LVI/410/2022 Rady Miejskiej w Lidzbarku  Warmińskim  z  dnia   
29 czerwca 2022 r. w sprawie ustalenia dla dróg miejskich stawek opłat  
za zajęcie pasa drogowego na terenie miasta Lidzbark Warmiński stanowi 
załącznik Nr 4 do protokołu. 
 
8. Uchwała w sprawie zawarcia Aneksu do porozumienia w celu usprawnienia 
realizacji zadań utrzymania dróg powiatowych na terenie miasta Lidzbark 
Warmiński z dnia 29.04.2022 roku. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu 
uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej 
Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 
Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr 
Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Maciej 
Zieliński. 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 
 
Uchwała Nr LVI/411/2022 Rady Miejskiej w Lidzbarku  Warmińskim  z  dnia   
29 czerwca 2022 r. w sprawie zawarcia Aneksu do porozumienia w celu 
usprawnienia realizacji zadań utrzymania dróg powiatowych na terenie miasta 
Lidzbark Warmiński z dnia 29.04.2022 roku stanowi załącznik Nr 5  
do protokołu. 
 
9. Uchwała w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania z Poczekalni i Sali 
Wystawienniczej zrewitalizowanego dawnego dworca kolejowego w Lidzbarku 
Warmińskim. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu 
uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej 
Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 
Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr 
Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Maciej 
Zieliński. 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 
 
Uchwała Nr LVI/412/2022 Rady Miejskiej w Lidzbarku  Warmińskim  z  dnia   
29 czerwca 2022 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania z Poczekalni  
i Sali Wystawienniczej zrewitalizowanego dawnego dworca kolejowego  
w Lidzbarku Warmińskim stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 
  
10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia 
nieruchomości zabudowanej położonej w Lidzbarku Warmińskim przy  
ul. Kolejowej 5a-7. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu 
uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej 
Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 
Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr 
Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Maciej 
Zieliński. 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 
 
Uchwała Nr LVI/413/2022 Rady Miejskiej w Lidzbarku  Warmińskim  z  dnia   
29 czerwca 2022 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia 
nieruchomości zabudowanej położonej w Lidzbarku Warmińskim przy  
ul. Kolejowej 5a-7 stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 
  
11. Uchwała uchylająca Uchwałę Nr XLVI/325/2021 Rady Miejskiej w Lidzbarku 
Warmińskim z dnia 27 października 2021 r. w sprawie darowizny na rzecz 
Skarbu Państwa niezabudowanej działki gruntu stanowiącej własność Gminy 
Miejskiej Lidzbark Warmiński. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu 
uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej 
Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 
Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr 
Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Maciej 
Zieliński. 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 
 
Uchwała Nr LVI/414/2022 Rady Miejskiej w Lidzbarku  Warmińskim  z  dnia   
29 czerwca 2022 r. uchylająca Uchwałę Nr XLVI/325/2021 Rady Miejskiej  
w Lidzbarku Warmińskim z dnia 27 października 2021 r. w sprawie darowizny 
na rzecz Skarbu Państwa niezabudowanej działki gruntu stanowiącej własność 
Gminy Miejskiej Lidzbark Warmiński stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 
 
12. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy 
sprzedaży w drodze bezprzetargowej lokalu mieszkalnego, na rzecz jego 
najemcy. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu 
uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
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pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej 
Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 
Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr 
Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Maciej 
Zieliński. 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 
 
Uchwała Nr LVI/415/2022 Rady Miejskiej w Lidzbarku  Warmińskim  z  dnia   
29 czerwca 2022 r. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy 
sprzedaży w drodze bezprzetargowej lokalu mieszkalnego, na rzecz jego 
najemcy stanowi załącznik Nr 9 do protokołu.  
 
13. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały NR XVI/128/07 Rady Miejskiej  
w Lidzbarku Warmińskim z dnia 19 grudnia 2007 roku w sprawie określenia 
zasad gospodarki nieruchomościami.  
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu 
uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej 
Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 
Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr 
Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Maciej 
Zieliński. 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 
 
Uchwała Nr LVI/416/2022 Rady Miejskiej w Lidzbarku  Warmińskim  z  dnia   
29 czerwca 2022 r. w sprawie zmiany Uchwały NR XVI/128/07 Rady Miejskiej  
w Lidzbarku Warmińskim z dnia 19 grudnia 2007 roku w sprawie określenia 
zasad gospodarki nieruchomościami stanowi załącznik Nr 10 do protokołu.  
 
14. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy Krzemowej. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu 
uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
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pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej 
Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 
Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr 
Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Maciej 
Zieliński. 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 
 
Uchwała Nr LVI/417/2022 Rady Miejskiej w Lidzbarku  Warmińskim  z  dnia   
29 czerwca 2022 r. w sprawie nadania nazwy ulicy Krzemowej stanowi 
załącznik Nr 11 do protokołu. 
 
15. Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy Wodorowej. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu 
uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej 
Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 
Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr 
Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Maciej 
Zieliński. 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 
 
Uchwała Nr LVI/418/2022 Rady Miejskiej w Lidzbarku  Warmińskim  z  dnia   
29 czerwca 2022 r. w sprawie nadania nazwy ulicy Wodorowej stanowi 
załącznik Nr 12 do protokołu. 
 
16. Uchwała w sprawie zamiany nieruchomości będących własnością Gminy 
Miejskiej Lidzbark Warmiński na nieruchomości gruntowe stanowiące 
własność Skarbu Państwa – Państwowe Gospodarstwo Leśne Lasy 
Państwowe, zarząd Nadleśnictwo Wichrowo. 
 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu 
uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
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pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej 
Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 
Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr 
Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Maciej 
Zieliński. 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 
 
Uchwała Nr LVI/419/2022 Rady Miejskiej w Lidzbarku  Warmińskim  z  dnia   
29 czerwca 2022 r. w sprawie zamiany nieruchomości będących własnością 
Gminy Miejskiej Lidzbark Warmiński na nieruchomości gruntowe stanowiące 
własność Skarbu Państwa – Państwowe Gospodarstwo Leśne Lasy 
Państwowe, zarząd Nadleśnictwo Wichrowo stanowi załącznik Nr 13  
do protokołu. 
 
17. Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 r. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu 
uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
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Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 
Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 
Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką.  
 
Radny Maciej Zieliński  Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 
Radny  Marek Grzmiączka  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej 
Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 
Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr 
Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Maciej 
Zieliński. 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 
 
Uchwała Nr LVI/420/2022 Rady Miejskiej w Lidzbarku  Warmińskim  z  dnia   
29 czerwca 2022 r. w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 r. stanowi 
załącznik Nr 14 do protokołu. 
 
18. Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Lidzbark Warmiński na lata 2022–2054. 
 
Pani Dorota Michalak zwróciła się do Przewodniczących Komisji o przedstawienie 
stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 
Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
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Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 
Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką.  
 
Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 
Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej 
Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 
Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr 
Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Maciej 
Zieliński. 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 
 
Uchwała Nr LVI/421/2022 Rady Miejskiej w Lidzbarku  Warmińskim  z  dnia   
29 czerwca 2022 r. w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Lidzbark Warmiński na lata 2022–2054 stanowi załącznik Nr 15 do protokołu. 
 
19. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2021 r. dla Gminy Miejskiej 
Lidzbark Warmiński. 
  
Przewodnicząca Rady w Lidzbarku Warmińskim Pani Dorota Michalak 
poinformowała, że radni otrzymali pisemną Ocenę zasobów pomocy 
społecznej za rok 2021 r. dla Gminy Miejskiej Lidzbark Warmiński. 
  
Uwag nie zgłoszono. 
 
Radni Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim zapoznali się z Oceną zasobów 
pomocy społecznej za rok 2021 r. dla Gminy Miejskiej Lidzbark Warmiński i przyjęli 
do wiadomości. 
 
Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2021 r. dla Gminy Miejskiej Lidzbark 
Warmiński stanowi załącznik Nr 16 do protokołu. 
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20. Interpelacje radnych.  
 
Interpelacji nie zgłoszono. 
 
21. Zapytania radnych.  
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kabała Wiceprzewodniczący Rady – czy jest możliwość w okresie 
letnim, takim urlopowym zorganizowania jeśli będzie jakaś konieczność sesji on-line 
a w szczególności sesji nadzwyczajnej  ponieważ różne są potrzeby.  
 
Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz – tak oczywiście jest taka możliwość. 
 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
 
22. Wnioski i petycje obywateli. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Pan Sebastian Kuźniewski Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji   
Spółka z o.o. w Lidzbarku Warmińskim – w dniu dzisiejszym wyłączamy dostawę 
wody w kierunku ul. Astronomów i wszystkie ulice w tym kierunku: Warszawska, 
Rolna, Polna, Wiosenna, Majowa, Słoneczna. Od godz. 22:00 nie będzie wody  
w ramach modernizacji stacji uzdatniania wody ze stacji podnoszącej ciśnienie. 
Przez kilka godzin nie będzie wody. Mam nadzieję, że do godziny 6:00 rano się 
wyrobimy. 
 
Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz – wczoraj byłem w Katowicach na kongresie PPP. 
Jak zauważyliście też się mocno interesuję tym tematem ze względu na to, że brak 
jest środków finansowych więc szukam partnerów prywatnych i staram się  
też zobaczyć czy ta formuła jest możliwa do realizacji a często jest realizowana 
gdzieś  już  w  różnego  rodzaju  projektach  w  większości  dużych  gmin, ale  jest  
też możliwość u nas. Wczoraj przeprowadziłem kilkadziesiąt dość ciekawych 
rozmów, ale oprócz tego byłem na Światowym Forum Miast i na jednym z paneli 
Prezydenckich byłem i zabrałem głos, więc trochę powalczyłem o nasze interesy 
związane z ubytkami w dochodach i możliwością transformacji energetycznej. 
Odnośnie transformacji energetycznej wczoraj otrzymaliśmy na kongresie PPP taki 
tytuł i nagrodę „Nagroda lidera transformacji energetycznej 2022” za projekt 
ciepłownia przyszłości czyli system ciepłowniczy ZOZE Demonstrator technologii  
na terenie Lidzbarka Warmińskiego - to się dzieje teraz na Veolii. Jest to projekt  
w którym też bierzemy mały udział i współpracujemy z Veolią. Narodowe Centrum 
Badań i Rozwoju finansuje w 100% ten projekt. Polega to na prawie całkowitej 
dekarbonizacji naszej kotłowni (ponad 90%) to jest odejście od węgla czyli kopalnych 
paliw na rzecz OZE z tym, że tutaj będzie punkt ciepła ziemia - powietrze a także 
magazyny energii w postaci zbiorników wodnych. 
To będzie takie szczególne rozwiązanie i oczywiście jest zastosowana fotowoltaika. 
Jednak ceny węgla i gazu idą mocno w górę i będą te zawirowania cen na pewno 
duże. Przechodząc tą transformację będziemy mogli korzystać z odnawialnych źródeł 
energii i większość naszych mieszkańców a to jest na dzień dzisiejszy 45% 
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wszystkich mieszkań w naszym mieście będzie mogło korzystać z odnawialnych 
źródeł energii. Jeżeli chodzi o energię cieplną i podgrzewanie. To jest specyficzny 37 
milionowy projekt. Takiego rodzaju projekt jest jedyny w Polsce i jeszcze finansowany 
w 100% z zewnętrznych środków na obiektach należących do Veoli, ale  
też z wykorzystaniem naszych terenów, które są obecnie w zarządzaniu PWiK. 
Generalnie pracujemy nad tematem żeby tą transformację energetyczną, ale też  
i zabezpieczenie naszych mieszkańców przeprowadzić w sposób bardzo łagodny, ale 
z drugiej strony bezpieczny żebyśmy jeszcze bardziej korzystali z odnawialnych 
źródeł energii  i to się dzieje w naszym mieście. Bardzo cieszymy się, że ten projekt 
został wybrany. Wczoraj miałem okazję odebrać tą nagrodę. Sam projekt jest dość 
szybkim projektem, ponieważ zakończenie tego projektu planuje się na październik 
przyszłego roku. Jeszcze dodatkowy aspekt, głównie będzie podłączenie Spółdzielni 
Mieszkaniowych i domów wielorodzinnych, ale też będzie to projekt, który będzie 
sprawdzał czy jest możliwość np. dla wykorzystania energii do schładzania 
pomieszczeń w lato bo to też jest brane pod uwagę - to mamy u nas klimakonwektory  
w  Urzędzie Miejskim. To jest typowo badawczy projekt, ale z wykorzystaniem dla 
naszych mieszkańców a z drugiej strony darmowy czyli nie będzie później 
przenoszony ten koszt na mieszkańców czyli odbiorców. To jest dla nas bardzo 
istotne i z perspektywy czasu myślę, że na tym bardzo mocno wygramy. Drugim 
elementem, który jest bardzo istotny to jest informacja od Pana Dariusza Chorużyka  
Burmistrza  Piwnicznej – Zdrój. Będziemy mieli możliwość uczestniczenia  
w Uroczystej Sesji Rady Miejskiej w Piwnicznej – Zdroju i spotkaniu z Prezesem 
Zarządu Stowarzyszeń Gmin Uzdrowiskowych RP. Tematem spotkania będzie 
„Uzdrowisko jako wyjątkowy rozwój Gminy” i o tym będziemy mogli porozmawiać. 
Jak już wcześniej mówiłem siła dotycząca uzdrowisk czyli Stowarzyszenia Gmin 
Uzdrowiskowych RP jest bardzo duża, ponieważ oni pracują już na szczeblu 
rządowym, czyli opiniując pewne działania rządowe i to jest dla nas też bardzo 
istotna  sprawa.  Mam  nadzieję, że   wspólnie   będziemy     mogli    porozmawiać  
o przyszłości naszego miasta w aspekcie miasta, które jest już od wielu lat miastem 
uzdrowiskowym. I ostatnia rzecz o której chciałem poinformować. Na spotkaniu 
Związku Gmin Warmińsko – Mazurskich jest to związek do którego należymy  
od wielu lat są tam 63 zrzeszone Gminy a mam nadzieję, że będzie ich jeszcze 
więcej. Jest to związek największy w Województwie Warmińsko – Mazurskim, ale  
też bardzo istotny, ponieważ ostatnio miała być wprowadzona ustawa dotycząca 
prowadzenia wszystkich rejestrów umów powyżej 500 zł. To w praktyce niesamowity 
problem, ponieważ każdą umowę trzeba by było rejestrować. To był taki bubel 
prawny i nam udało się wynegocjować to, że nie wchodzi ta ustawa w życie  
od 01.01.2023 r. - spodziewane wejście jej w życie będzie od 01.01.2024 r. Następna 
sprawa, będą zmieniane zapisy w tej ustawie. Na ostatnim naszym spotkaniu (Walne 
Zgromadzenie) możemy być bardzo zadowoleni, bo zostałem wybrany  
na Przewodniczącego Związku Gmin Warmińsko – Mazurskich i myślę, że to dla nas 
jest dużym zaszczytem, ponieważ gdzieś tam  Lidzbark  Warmiński   się   przewija  
i jest postrzegany bardzo pozytywnie przez większość gmin naszego województwa, 
także nowe zadania i działania już nawet podjąłem  to jest zwróciliśmy się do Rządu  
- Prezesa Rady Ministrów a także Ministra Finansów i Ministra Infrastruktury  
o możliwość połączenia dwóch funduszy dotacyjnych, to jest pierwsza sprawa. Druga 
sprawa zbieramy teraz informacje  na temat ubytków w dochodach własnych  
i wzrostu kosztów bieżących, ponieważ w ostatnich latach czegoś takiego  
w samorządach jeszcze nie było żeby tak mocno została zachwiana równowaga 
finansowa. Niestety wskutek zmian przepisów prawa szczególnie reformy podatkowej 



19 
 

czyli polityki fiskalnej i monetarnej straciliśmy jako samorząd. Wczoraj na Światowym 
Forum w Katowicach miałem takie pytanie do przedstawicieli  Banków Polskich w jaki 
sposób pomagać transformacji bo w naszej sytuacji to jest praktycznie tak, że koszt 
obsługi długu publicznego wzrósł nam teraz dwukrotnie, jak mieliśmy w ubiegłym 
roku 400 tysięcy złotych to teraz kwartalnie mamy 400 tysięcy złotych. Jak wiemy 
stopy procentowe mają iść w górę. Mamy ubytek prawie milionowy dochodów 
własnych w postaci udziału w podatku dochodowym od osób fizycznych. To jest 
takim problemem i podjąłem już w tej sprawie działania w Związku Gmin Warmińsko 
– Mazurskich. Będę się mocno angażował w  realizację  tych  przedsięwzięć, które  
są też  dialogiem  samorządów z rządem i mam nadzieję, że my jako Miasto, 
będziemy lepiej postrzegani i tym samym wygramy troszeczkę. Przekazałem  
też te problemy jakie mamy z  wykonawcami i inwestorami. Prowadzimy  o  ile  jest to  
możliwe   nasze   inwestycje i będziemy starać się jeszcze uzyskać jakieś środki 
finansowe, żeby dokończyć inwestycje drogowe, ale i zacząć nowe. Z nowymi 
inwestycjami jest trochę mniejszy problem bo mamy w miarę dobrze 
przeanalizowane kosztorysy, ale te umowy które były w tamtym roku niestety są 
niesamowicie niedowartościowane  ze względu na wysoki wzrost kosztów. 
Generalnie takie informacje chciałem przekazać. Dziękuję Państwu za współpracę  
i zrozumienie.  
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady Miejskiej – brałam udział w spotkaniu 
kobiet działających w samorządach i muszę powiedzieć, że zazdroszczą nam 
dobrych wyników  oraz  podziwiają naszą pracę i wysiłek ludzie z całej Polski, że jest 
taka zgoda i że tak dobrze współpracujemy ze sobą. To widać po naszym mieście,  
że jednak ta zgoda buduje. 
 
Więcej wniosków i petycji obywateli nie zgłoszono. 
 
23. Zamknięcie obrad.  

 
Przewodnicząca Rady Pani Dorota Michalak dziękując za uczestnictwo 
zamknęła obrady LVI Sesji Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim. 

 

Protokołowały:                                                                                                                                                                                                                                                
Alicja Rosa                                                                                 
Ewa Kępińska 
 
 
                                                                                           Przewodnicząca Rady Miejskiej 
                                                                                                              Dorota Michalak 
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